
      Protokół z XXXVI Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 28 września 2017 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXVI Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 wniosku dotyczącego realizacji przebudowy ul. Niebyłej 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.598.2017.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.637.2017.MM 

4.4 zwiększenia przepustu odprowadzającego wody opadowe pod ul. Lubocką do rowu                    

odwadniającego przy ul. Burzowej w Krakowie 

4.5 przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 

4.6 przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.7 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2015 - 2018 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXVI Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

 



ad.4.1.  wniosku dotyczącego realizacji przebudowy ul. Niebyłej 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   
Przewodniczący Komisji zreferował projekt uchwały. 

Głos zabrała Pani A. Woźniczka, która złożyła w imieniu grupy radnych pisemną poprawkę do 

projektu uchwały. 

Następnie głos zabierali: p. Ł. Sęk, p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic, p. J. Kawa,  

p. A. Zdziebko, p. W. Wojnarski, przyszła mieszkanka bloków przy ul. Niebyłej, przedstawiciele 

Spółki Salwator, p. J. Wójcik, p. G. Rojewski, p. St. Madej.  

2 osoby opuściły obrady sesji. 

Członkowie Rady przyjęli poprawkę Pani A. Woźniczki w głosowaniu: za - 7 osób, 5 – przeciw,  

4 osoby wstrzymały się od głosu. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

Przyjęcie poprawki skutkowało podjęciem uchwały w brzmieniu złożonej poprawki. 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.598.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.598.2017.BS 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.637.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.637.2017.MM 
 

ad.4.4.  zwiększenia przepustu odprowadzającego wody opadowe pod ul. Lubocką do rowu 

odwadniającego przy ul. Burzowej w Krakowie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Pan J. Wójcik zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zwiększenie przepustu 

odprowadzającego wody opadowe pod ul. Lubocką do rowu odwadniającego przy ul. Burzowej w 

Krakowie 

 

ad.4.5.  przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Mieszkaniowych. Pozytywna opinia 

Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przesunięcia środków 

finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 
 

ad.4.6.  przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały. 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przesunięcia środków finansowych na 

zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 w głosowaniu: za – 16, przeciw – 1 osoba, 0 wstrzymujących. 
 

ad.4.7.  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 - 2018 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 - 2018 



ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Pan W. Wojnarski poinformował, że podjęta w punkcie 4.1  uchwała Rady Dzielnicy XVII w sprawie 

ulicy Niebyłej umożliwi Spółce Salwator podpisanie z ZIKiTem  aneksu do umowy. Głos w tej 

sprawie zabrali również: p. A. Woźniczka, p. Ł. Sęk p. St. Madej 

 

Pan St. Rajski poinformował zebranych o kolejnej akcji „Szlachetna Paczka” z prośbą o zgłaszanie 

osób potrzebujących.  

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 komunikatem dot. Akcji Deratyzacji 

 zaproszeniem na Forum na Rzecz Czystego Powietrza na dzień 5.10.2017r. 

 zaproszeniem na Dzień Sportu Dzielnicy XVII, na dzień 7.10.2017r.  

 zaproszeniem na Finał XX edycji Konkursu „Ogródek przed Domem”, na dzień 30.09.2017r 

 

Przewodniczący poinformował o spotkaniu z Przedstawicielami Firmy ArcelorMittal i wsparciu 

finansowym, o które mogą wystąpić m.in. instytucje kultury i szkoły na dofinansowanie imprez oraz 

potrzeb remontowych. Przedstawiciele Firmy Arcelo Mittal zwrócili się jednocześnie z prośbą o 

umieszczenie na stronie Rady Dzielnicy XVII raportu zrównoważonego rozwoju ArcelorMittal 

Poland 2016 przedstawiającego m. in. wsparcie udzielane społecznościom lokalnym. 
Członkowie Rady Dzielnicy XVII wyrazili zgodę na umieszczenie ww raportu na stronie Rady 

Dzielnicy XVII 

  

Pan A. Dziedzic poinformował o posiedzeniu dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego  

pn. „Bezpieczny Kraków” w dniu 11.10.2017r. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu październiku 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 02 i 16.10.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 04 i 18.10.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 09.10.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 19.10.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

18.10.2017r. 

19.10.2017r. 

02.10.2017r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

26 października 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 2000 zamknął posiedzenie XXXVI Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


